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Referat 
 

Styremøte i The Norwegian Smartgrid Centre 

Dato: 21.11.2024 

Sted: ABB Skien 

Tid: 09:00 – 15:00 

 

Til stede fra 

Styret: 

Kenneth Brandsås, Tensio 

Anders Granum, Statnett 

Anngjerd Pleym, NTNU (Teams) 

Arild Fleten, BKK 

Geir Horn, UiO 

Haakon Engen, Siemens 

Henning Taxt, SINTEF Energi 

Kjetil Storset, Volue 

Kristoffer Tanderø, Statkraft 

Ole Jakob Sørdalen, Pixii 

Per-Oddvar Osland, Glitre Nett 

Rune Østensen, Hafslund Eco 

Thomas Pettersen, Embriq 

Tom Rune Bjørtuft, ABB 

Åshild Vatne, Elvia (Teams) 

Forfall  

Styret: 

 

Besøkende:  

Til stede 

senteradministrasjon: 

Jun Elin Wiik  

Svein Erik Thorsen 

Tarjei Åkre Reite 

Forfall 

senteradministrasjon: 

 

Til stede 

observatører: 

 

Forfall observatører: Monica Berner, Enova 

Khanh Tuan Le, Forskningsrådet 

Bjørnar Fladen, NVE 

Referent: Tarjei Åkre Reite 

 

Presentasjoner fra ABB 
Styremøtet ble innledet med foredrag av Gøran Salomonsen, Stig Oprann, Ole Granhaug og Kyrre Semb i 
ABB, før en omvisning i fabrikklokalene. Styret takket ABB for informasjon og gode diskusjoner rundt 
virksomheten.  
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Sak 40/24 Godkjenning av saksliste – B 

Vedlegg: 

• Sak 40-24 Saksliste – NSGC Styremøte.pdf 

Vedtak: Styret godkjente sakslisten. 

Kenneth 

Sak 41/24 Godkjenning av referat fra forrige styremøte – B 

Vedlegg:  

• Sak 41-24 Referat - NSGC styremøte 11.09.pdf 

Vedtak: Styret godkjente referatet fra forrige styremøte. 

Kenneth 

Sak 42/24 Senterleders beretning – O 

Vedlegg: 

• Sak 42-24 Kvartalsrapport Q1+Q2+Q3.pdf 

Senteret har hatt en aktiv periode preget av mange nyhetssaker, 

konferanser, økt nettverksbygging, nye medlemmer og ikke minst 

prosjektarbeid. Viktigste saker:  

• Oppsummering og evaluering av Smartgridkonferansen 2024 

(se også egen sak om dette) 

• Informasjon om Smartgridkonferansen 2025 som planlegges 

17. -18. september 2025, på Lillestrøm kulturhus. Det vil for 

første gang bli sendt ut en call for contributions. 

• Fire nye medlemmer i nyhetsbildet: Magtech, Gridguard, 

Nomadic Drones og dLab. 

• Senteret er tatt opp i to nye nettverk. Det første er NIC 

Impact, ledet av RENERGY, og det andre er «Nasjonalt EU-

nettverk for klima, energi og kunstig intelligens», ledet av 

Smart Innovation Norway. 

• Jun Elin har holdt et innlegg på arrangementet Transitions 

towards collaborative smartgrids, arrangert av UiO. I tillegg 

skal hun delta på podkasten Universitetsplassen om 

fremtidens digitale energisystemer. 

Kvartalsrapporten for årets tre første kvartaler ble lagt fram, sammen 

med prognose for hele 2024.  

Fokus for senteret framover blir å jobbe videre med handlingsplanen 

for 2025, samt mye prosjektarbeid. Det forventes høy deltakelse i 

NextGrid og MaksGrid i 2025, i tillegg til videreføring av de to andre 

prosjektene IDE og SmartKraft. I tillegg planlegges det med flere 

seminarer og webinarer, hvor senteret opplever stor etterspørsel fra 

aktører som ønsker å bli synliggjort på senterets plattformer. 

Smartgrid-dagene har høy prioritet i starten av 2025. 

Styret tar senterleders beretning til orientering. 

Jun Elin 
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Sak 43/24 Evaluering av Smartgridkonferansen 2025 – O 

Vedlegg: 

• Sak 43-24 Evalueringsrapport fra Smartgridkonferansen 

2024.pdf 

Tarjei la fram resultatene fra evalueringsskjemaet som ble sendt ut av 

Fornybar Norge i etterkant av arrangementet. Resultatene viser jevnt 

over at folk var fornøyde med arrangementet, selv om vurderingene 

totalt sett er noe lavere enn i fjor. Styrets innspill: 

• Synlighet både før og under arrangementet er viktig, og her 

har senteret litt å gå på. Under arrangementet var det lite som 

tydet på at Smartgridsenteret var involvert i konferansen med 

tanke på bannere og andre synlige bevis på senterets 

tilstedeværelse. Spørreundersøkelsen viser også at få av de 

fremmøtte hadde fått med seg LinkedIn-promoteringa som 

har blitt gjort på Smartgridsenterets LinkedIn. Særlig 

sammenlignet med andre tilsvarende arrangementer kan 

LinkedIn-promoteringen gjøres mer omfattende. 

• Tematikken for konferansen må ikke bli for nett-tung, selv 

om tilbakemeldingene tyder på at nett-tematikken er den som 

treffer best. Smartgridsenteret sitt fortrinn sammenligna med 

andre konkurrerende aktører er et bredt medlemsnettverk 

som inkluderer også produksjon og industri. Dette må 

reflekteres i programmet for konferansen, slik at det går 

tydelig fram hva som skiller Smartgridkonferansen fra de 

andre konferansene som avholdes. 

• Postersesjonen blei trukket fram som et interessant og 

positivt tilskudd. 

Studentarrangement 

Tarjei la også fram tilbakemeldingene fra studentene fra 

studentarrangementet som blei avholdt, som tyder på at studentene 

syntes arrangementet ga merverdi. 

Styret spiller inn at det er viktig at også dette fremstår attraktivt for 

de foredragsholderne som deltar. Slik opplegget er nå kan det fremstå 

i overkant stressende og hektisk. 

Styret tar senterets beretning til orientering. Administrasjonen tar 

styrets innspill med videre. 

Jun Elin og Tarjei 

Sak 44/24 Tema for Innovasjonsprisen 2025 - B 

Vedlegg: 

• Sak 44-24 Innovasjonsprisen – Juryens forslag til 

tema.pdf 

Saken starta med en rask introduksjon av hva Innovasjonsprisen er, 

etterfulgt av juryens forslag for tema. Juryen foreslår en videreføring 

av fjorårets tema, begrunnet i at temaet har fungert godt og sikret 

bred appell. Styrets innspill oppsummert under: 

Jun Elin og Tarjei 
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• Selv om temaet skal være bredt, er det ønskelig med en 

endring i tematikken for å vise at innovasjon er et dynamisk 

arbeid 

• Det har skjedd mye, selv på et år, noe som temaet bør 

reflektere.  

Vedtak: Styret ønsker et bearbeidet forslag og nedsatte et utvalg av 

Per-Oddvar, Åshild Vatne, Anngjerd Pleym, Rune Østensen og 

Anders Granum som i samarbeid med senterdirektør, ser nærmere på 

tematikken. Senterdirektør får fullmakt til å fatte den endelige 

beslutningen. 

Sak 45/24 Handlingsplan 2025 - D 

Vedlegg: 

• Sak 45-24 Forslag til handlingsplan 2025.pdf 

Handlingsplanen og er et viktig virkemiddel for å rette senterets 

innsats mot den vedtatte strategien. Senteret samhandler gjennom 

forskning, innovasjon og kunnskapsdeling. Prosjektdeltakelse, 

konferanser, webinarer og fagseminarer er eksempler på hvordan 

senteret gjennomfører kunnskapsdeling i praksis. Hvorvidt senterets 

arbeid er handlekraftig nok har vært diskutert i 2024, og særlig har 

prosjektarbeid blitt trukket fram for å vise handlekraft. 

Prosjektaktiviteten til senteret har økt, med flere suksesshistorier som 

viser at senterets satsing på prosjekter har gitt avkastning. Denne 

satsingen på prosjekter tar mye tid. Derfor ønsker 

senteradministrasjonen å åpne en dialog med styret om det er behov 

for vekst. Det er mye initiativ og handlingsvilje i bransjen nå, som 

senteret kan dra nytte av for å skape enda mer aktivitet og verdi for 

medlemmene.  

Ulike medlemmer har ulike behov, noe som bør kartlegges og forstås. 

En slik kartlegging kan gi svar på hvordan senterets virksomhet skal 

innrettes for å skape enda mer verdi for medlemmene.  

Utvikling av felles arenaer er noe styret har nevnt før, og har blitt 

trukket frem som et virkemiddel for å gjøre det enkelt å bygge 

nettverk og få fram ideer. Smartgridsenteret bør ta en rolle i å invitere 

til deltagelse rundt tematikk og problemstillinger som er aktuelle og 

har bred interesse.  

Styrets diskuterte handlingsplanen og det kom fram mange 

interessante forslag som administrasjonen tar med seg videre for en 

konkretisering av handlingplanen til neste styremøte.  

Jun Elin og Svein 

Erik 

Sak 46/24 Nye prosjektideer – D 

Vedlegg: 

• Sak 46-24 Utvikling av nye prosjekter.pdf 

Styret ønsker at arbeidet med nytt stort prosjekt tas med i 

handlingsplanen for 2025. 

Svein Erik 
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Sak 47/24 Budsjett 2025 – D 

Vedlegg: 

• Sak 47-24 Forslag til budsjett 2025.pdf 

Styret ble forelagt et forslag til budsjett for 2025, og diskuterte 

budsjettet i lys av diskusjonen rundt handlingsplanen.  

Administrasjonen tar med styrets innspill i en endelig versjon av 

budsjettet som legges fram på neste styremøte. 

Jun Elin 

Sak 48/24 Styremøter og årsmøtet i 2025 – B  

Vedlegg: 

• Sak 48-24 Forslag til datoer for styremøter i 2025.pdf 

Forslag til datoer for styremøtene og årsmøtet i 2025 ble 

gjennomgått.  

Vedtak: Styret kalles inn til de foreslåtte datoene uten endring eller 

ytterligere prosess for å finne mer optimale datoer. 

Jun Elin 

Sak 49/24 Komite på fagseminar for årsmøtet – B 

Styret har tidligere år nedsatt en komite som bestemmer tema 

og innhold til et fagseminar i forbindelse med årsmøtet for å gi 

merverdi ved deltagelsen. Det ble foreslått at styret nedsetter en 

komite med minst 3 styremedlemmer i tillegg til senterleder for 

planlegging av et fagseminar på årsmøtet i 2025. 

Vedtak: Anders Granum, Henning Taxt og Kristoffer Tanderø deltar i 

programkomiteen. 

Jun Elin 

Sak 50/24 Orienteringssaker 

• Innovasjonsleder orienterer om Smartgridsenterets deltakelse 

i MaksGrid 

• Senterleder orientere om status for senterassistenter. I første 

halvdel av 2025 vil Linnea Gateman og Tarjei Åkre Reite har 

permisjon i forbindelse med utveksling. Fra neste styremøte 

vil derfor Christian Naustvik Økland delta på styremøtene.  

Katharina Herzog er ansatt som vikar for de to som er på 

utveksling.  

Styret tar sakene til orientering. 

Svein Erik 

Sak 51/24 Eventuelt 

Ingen saker ble fremmet under eventuelt 

 

Sak 52/24 Dato for neste styremøte 

Som vedtatt under sak 48/24 blir neste styremøte 13. februar.   

Jun Elin 
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